
P R O T O K Ó Ł
z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Zaopatrzenia 

odbytego w dniu 3 lutego 2009 roku

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia Komisji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
4. Wyrażenie  opinii  w  sprawie  wniosku  Radnego  Gminy  Sieroszewice  Henryka 

Jędroszki w sprawie przeznaczenia starej szkoły w Strzyżewie na przedszkole.
5. Zaopiniowanie  projektów uchwał  Rady Gminy w sprawach :

a) przystąpienia Gminy Sieroszewice do Stowarzyszenia „LGD 7 – Kraina Nocy 
i Dni”,

b) zmian w budżecie na 2009 rok,
c) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie 

ścieków  na  terenie  gminy  Sieroszewice  i  miejscowości  Sadowie  (gm.  Ostrów 
Wielkopolski) oraz o dopłacie do 1m3 wody i 1m3 ścieków,

d) porozumienia  pomiędzy  Gminą  Sieroszewice  a  Gminą  i  Miastem  Nowe 
Skalmierzyce  w  sprawie  trybu  finansowania  prac  budowlanych  związanych  
z rozbudową Międzygminnego Składowiska Odpadów Komunalnych w Psarach,

e) regulaminu  na  rok  2009  określającego  wysokość  oraz  szczegółowe  warunki 
przyznawania  nauczycielom  zatrudnionym  w  szkołach,  przedszkolach 
prowadzonych  przez  Gminę  Sieroszewice  dodatków:  motywacyjnego, 
funkcyjnego  i  za  warunki  pracy  oraz  niektórych  innych  składników 
wynagrodzenia  a  także  wysokość  oraz  szczegółowe  zasady  przyznawania  
i wypłacania dodatku mieszkaniowego,

f) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki 
i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych  na  terenie  gminy Sieroszewice  na 
2009 rok,

g) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na własność Gminy Sieroszewice lokali 
położonych w miejscowości Psary,

h) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2009 rok.
6. Wolne głosy i wnioski.
7. Zamknięcie posiedzenia Komisji.

Ad.  1)  Otwarcia  posiedzenia  Komisji  dokonał  pan  Przewodniczący  o  godzinie  12:10.  
W posiedzeniu Komisji uczestniczyło 11 członków, nieobecny był pan Tomasz Berkowski. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Ad. 2) Pan Dariusz Majewski prosił o zdjęcie z porządku obrad w punkcie 5 podpunktu „e” 
z uwagi na brak uzgodnień regulaminu wynagradzania nauczycieli na 2009 rok ze Związkiem 
Nauczycielstwa  Polskiego.  Komisja  przyjęła  jednogłośnie  porządek  posiedzenia  Komisji  
z uwzględnieniem propozycji pana Majewskiego.  

Ad. 3) Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie, bez uwag.

Ad.  4)  Pan  Przewodniczący  Komisji –  przedstawił  wniosek  pana  Henryka  Jędroszki 
dotyczący  zmiany  przeznaczenia  budynku  starej  szkoły  w  Strzyżewie  na  przedszkole. 
Wniosek  ten  stanowi  załącznik  Nr  2  do  protokołu.  Następnie  przedstawił  list  otwarty  od 
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mieszkańców wsi Strzyżew w sprawie utworzenia przedszkola.  List stanowi załącznik Nr 3  
do protokołu. 
Pan Dariusz Majewski – przedstawił opinię Komisji Kultury Oświaty dotyczącą przyjęcia 
wniosku pana Jędroszki. 
Pan Henryk Jędroszka – stwierdził, że jest to jedyna możliwość utworzenia przedszkola  
w Strzyżewie. „W tym roku można opracować projekt na przedszkole, a w przyszłym roku 
rozpocząć  modernizacje  budynku  po  byłej  szkole.  Byłem  namawiany,  aby  wycofać  swój 
wniosek, jednak postanowiłem skierować wniosek do Komisji Rady.”
Pan Henryk Przybylak – sprostował, że podpisy mieszkańców były składane na pierwszym 
wniosku z dnia 19 października 2008 roku. „Rada Sołecka wsi Strzyżew nie jest przeciwna, 
aby  było  utworzone  przedszkole  na  terenie  wsi  Strzyżew.  Mieliśmy  spotkanie  z  Radą 
Rodziców przy Szkole Podstawowej w Strzyżewie, wszyscy członkowie opowiedzieli się za 
utworzeniem przedszkola,  ale  w budynku nowej  szkoły.  Jestem zdziwiony skąd się  wziął 
wniosek  
w sprawie uruchomienia przedszkola w budynku po byłej szkole.”
Pan Tadeusz Wojtysiak – poinformował członków Komisji, że Komisja Rolnictwa wyraziła 
opinię, aby w Strzyżewie utworzyć przedszkole w starej szkole, a nie „Muzeum”. Wyraził 
opinię, że jest przeciwny utworzeniu „Muzeum” i biblioteki. „Mieszkańcy Strzyżewa składali 
kilka razy zobowiązania, z których się nie wywiązali.” Podał przykład związany z budową 
sali gimnastycznej w nowej szkole. 
Pan Henryk Jędroszka – wymienił z „Planu Odnowy Miejscowości Strzyżew” zadania do 
realizacji:
-  adaptacja  budynku  i  boiska  po  byłej  szkole  na  Bibliotekę  Publiczną,  Izbę  Regionalna  
i Muzeum Rolnictwa,
- wykonanie oświetlenia ulicznego – ul. Stara Wieś,
- budowa dróg – ul. Strzyżówek,
 - budowa dróg – ul. Lorki,
- budowa chodnika – ul. Kolonia,
- budowa parkingów – ul. Kościelna i ul. Kolonia,
- urządzenie zieleńców, klombów, alejek.
Pan Dariusz Majewski – wyraził  zdanie, że inwestycją prorozwojową byłoby utworzenie 
przedszkola, a nie biblioteki w Strzyżewie. „Najbardziej racjonalnym rozwiązaniem byłoby 
uruchomienie przedszkola na 8 godzin, a nie 5 godzinnego.”
Pan Anatol Piaskowski – poparł propozycję pana Majewskiego.
Pan Dariusz Majewski –  zwrócił  uwagę,  że  list  otwarty  mieszkańców wsi  Strzyżew do 
Wójta Gminy Sieroszewice o utworzenie przedszkola był datowany na 19 października 2008 
roku, a wpłynął do Urzędu Gminy dopiero w dniu 23 stycznia 2009 roku.
Pan  Henryk  Jędroszka –  wyjaśnił,  że  pismo  z  podpisami  mieszkańców  skierowane  do 
Wójta otrzymał dopiero po interwencji.

O  godzinie  12:27  na  posiedzenie  Komisji  przybyła  pani  Krystyna  Kois  –  Jaźwiec. 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek Pan Henryka Jędroszki. Wniosek 
został  przyjęty,  ponieważ  za  jego  przyjęciem  głosowało  10  członków  Komisji  i  1  był 
„przeciw”.

Pan Tadeusz Wojtysiak – wnioskował, aby do przyjętego wniosku pana Jędroszki dodać 
zapis „…pod warunkiem rezygnacji z utworzenia muzeum”

Komisja przyjęła wniosek pana Wojtysiaka 10 głosami „za” i 1 „przeciw”
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Ad. 5)
a) Pan Wójt - omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Sieroszewice do 
Stowarzyszenia „LGD 7 – Kraina Nocy i Dni”. Wyjaśnił, że w momencie, gdy powstawało 
stowarzyszenie  gminy  nie  mogły  należeć  jako  instytucje  do  tego  stowarzyszenia. 
Poinformował członków Komisji, że nastąpiła zmiana w projekcie uchwały, a mianowicie  
w §1 zostały przypisane następujące zadania:
- działania na rzecz zrównoważonego rozwoju obszarów wiejskich, 
- aktywizacja ludności wiejskiej,
- realizacja lokalnej strategii rozwoju opracowana przez Lokalną Grupę Działania.
Nastąpiły  zmiany  w  statucie  stowarzyszenia  i  będzie  możliwość  pozyskania  środków  
z  Programu  Rozwoju  Obszarów  Wiejskich  na  lata  2007-2013  z  działania  „LEADER”.  
Z dotacji  około 100 tys.  zł  będzie  przeznaczone na zatrudnienie.  Dotacja  będzie  liczona  
w zależności od ilości mieszkańców danej gminy. Powiedział, że nasza gmina ma 2 bądź 3 
miejsce  pod  względem ludności.  Komisja  zaopiniowała  pozytywnie,  jednogłośnie  projekt 
uchwały  przystąpienia  Gminy  Sieroszewice  do  Stowarzyszenia  „LGD 7  –  Kraina  Nocy  
i Dni”. Dodał, że w zarządzie stowarzyszenia jest pani Teresa Lemiesz, a prezesem jest pan 
Józef Podłużny – Wójt Gminy Godziesze Wielkie.  Poinformował,  że za przynależność do 
stowarzyszenia  gmina  musi  opłacać  stawki  członkowskie  w  wysokości  1zł.  od  jednego 
mieszkańca.”

Komisja  zaopiniowała  pozytywnie,  jednogłośnie  projekt  uchwały  przystąpienia  Gminy 
Sieroszewice do Stowarzyszenia „LGD 7 – Kraina Nocy i Dni”.

b) Pan Wójt –  omówił  projekt  uchwały  w sprawie  zmian  w budżecie  na  2009 rok. 
Przedstawił  podstawy  dokonania  zmian  w  budżecie  budżecie  uzasadnienia  do  uchwały. 
Poinformował, że w związku z tym, że sesja odbywa się przed 25 lutym nie jest znana kwota 
wolnych środków.
Pan  Ireneusz  Rojek –  zapytał,  kto  wystąpił  z  wnioskiem  o  dotację  do  Publicznego 
Przedszkola w Grabowie nad Prosną?
Pan Wójt – wyjaśnił, że wystąpiły Siostry Salezjanki w Grabowie nad Prosną.
Pani Teresa Lemiesz – zwróciła się z pytaniem, czy nie można byłoby dołączyć do budowy 
chodnika w Sławinie – budowy chodnika do cmentarza w Ołoboku?
Pan Wójt – odpowiedział, że nie można łączyć, z uwagi na to, że jest to inne zadanie.

Komisja  zaopiniowała  pozytywnie,  jednogłośnie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  
w budżecie na 2009 rok. 

c) Na posiedzenie Komisji został poproszony pan Wiktor Jamroziak – Kierownik GZK.

Pan Przewodniczący Komisji – zwrócił uwagę, że w przypadku podłączenia do kanalizacji 
szkoły oraz dwóch osiedli w Sieroszewicach, byłoby więcej ścieków niż z całej wsi.
Pan Kierownik GZK – przedstawił przyczyny i kalkulacje dotyczące podwyżek cen za wodę 
i ścieki: „Zgodnie z art. 24 pkt 10 Ustawy z dnia 7 czerwca 2001r. o zbiorowym zaopatrzeniu 
w wodę i  zbiorowym odprowadzaniu  ścieków (Dz.  U.  z  2006r.  Nr  123 poz.  858)  taryfy 
obowiązują na rok. Jeżeli zakład wodociągowo – kanalizacyjny nie złoży w terminie 70 dni 
wniosku o zatwierdzenie nowych taryf, to po upływie mocy obowiązującej poprzednich taryf 
nie  będzie  miał  podstaw  prawnych  do  pobierania  jakichkolwiek  opłat.  W  związku  
z powyższym w dniu 19 stycznia 2009r. złożyłem taki wniosek z dołączoną kalkulacją cen. 
Proponuję podnieść ceny wody z: 1,98 zł. brutto na 2,19 zł. brutto za 1m3 wody t.j. o 21 gr. 
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(wzrost  ok. 10%) z dopłatą  0,18 zł/m3 dla mieszkańców gminy Sieroszewice i z 2,28 zł. 
brutto na 2,50 zł. brutto t.j. o 22 gr. (wzrost ok. 10%) dla mieszkańców Sadowia. Proponuję 
stawkę  2,70  zł.  brutto  za  odprowadzanie  1m3  ścieków  z  dopłatą  5  zł.  do  1m3 
odprowadzonych ścieków. Proponuję opłatę 0,70 zł. od 1m3 dowożonych ścieków. 
Głównymi przyczynami wzrostu opłat za wodę są: 
- drastyczny wzrost kosztów energii elektrycznej, co wiąże się ze wzrostem innych kosztów,
- dostosowanie się do Rozporządzenia Ministra Zdrowia z 29 marca 2007r. w sprawie jakości 
wody przeznaczonej  do spożycia  przez ludzi (Dz. U. Nr 61,  poz. 417) nakłaniającej  nasz 
zakład do badań wody w ramach kontroli wewnętrznej,
- dostosowanie się do pisma Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Ostrowie 
Wielkopolskim w sprawie informacji  o awariach,  które wystąpiły,  sposobie ich usunięcia  
i wynikach mikrobiologicznych wody. 
Informuję, że w 2008r. za energię elektryczną w stosunku do 2007r. zapłaciliśmy więcej: 
- na stacjach uzdatniania wody - o ponad 20%,
- na oczyszczalni ścieków w Rososzycy - o 58%.
Od 1 stycznia 2009r. zdrożały już dwa składniki elektrycznej:
- energia czynna – wzrost o ok. 44,2%,
- opłata handlowa – wzrost o 50%.”

Komisja  zaopiniowała  pozytywnie,  jednogłośnie  projekt  uchwały  zatwierdzenia  taryf  za 
zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowe  odprowadzenie  ścieków  na  terenie  gminy 
Sieroszewice i miejscowości Sadowie (gm. Ostrów Wielkopolski) oraz o dopłacie do 1m3 
wody i 1m3 ścieków.

d) Pan  Wójt  –  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  porozumienia  pomiędzy  Gminą 
Sieroszewice a Gminą i Miastem Nowe Skalmierzyce  w sprawie trybu finansowania prac 
budowlanych  związanych  z  rozbudową  Międzygminnego  Składowiska  Odpadów 
Komunalnych w Psarach. Poinformował, że nastąpiła zmiana terminu przekazania dotacji do 
15  lutego  2009  roku.  „Na  finansowanie  inwestycji  Gmina  i  Miasto  Nowe  Skalmierzyce 
zaciągnie pożyczkę z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w wysokości 80% niezbędnych nakładów na prace budowlane. 
Pani Krystyna Kois – Jaźwiec – zwróciła się z pytaniem, jaki procent planowanej inwestycji 
będzie finansować nasza gmina?
Pan  Wójt –  wyjaśnił,  że  zgodnie  z  zawartym  wcześniej  porozumieniem  nasza  gmina 
sfinansuje 30% a gmina Skalmierzyce 70%.
Pan Przewodniczący Komisji – „Na poprzedniej Komisji Budżetu… zadałem pytanie, czy 
przedsiębiorstwo  ze  Skalmierzyc  połaci  podatek  od  nieruchomości  za  teren  w  Psarach. 
Otrzymałem wyjaśnienie od pana Wójta, że jesteśmy współwłaścicielami wysypiska odpadów 
komunalnych  w  30%,  a  w  70%  Gmina  Nowe  Skalmierzyce.  Mam  dylemat,  
bo współfinansujemy podmiot gospodarczy, którego w 70% właścicielem jest Gmina Nowe 
Skalmierzyce. Moje pytanie brzmi, jakie są silne i słabe strony takiego rozwiązania, jakie jest 
w tej chwili i czy należałoby się zastanowić, żeby przekształcić to przedsiębiorstwo w taki 
podmiot gospodarczy, że w 30% byłaby obciążana wydatkami nasza gmina, a w 70% niech 
nam płaci to przedsiębiorstwo podatku od nieruchomości.”
Pan  Wójt –  „Jeżeli  doszłoby  do  przekazania  majątku  spółce,  to  wtedy  Gmina  Nowe 
Skalmierzyce musiałaby płacić 100% podatku. My jako gmina nie mamy wpływu na spółkę 
pod nazwą Wielobranżowe Przedsiębiorstwo Komunalne w Nowych Skalmierzycach. Jeżeli 
chodzi o opłaty to są najniższe, a spółka będzie musiała podwyższać. Odnośnie wywozu, to 
jest inna sprawa, bo można wziąć innego przewoźnika.” Wyraził opinię, że małe składowiska 
odpadów są zawsze drogie.
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Pan Przewodniczący Komisji – prosił  o przygotowanie symulacji  silnych i słabych stron 
jednego i drugiego rozwiązania.   
Pan Ireneusz Rojek – poinformował, że w gminie Grabów doszło do takiej sytuacji, że nie 
ma gdzie wywieźć śmieci z cmentarza.
Pan Przewodniczący Komisji – „Padła już wcześniej propozycja, aby wprowadzić worki na 
śmieci zamiast kubłów. Na ostatnim posiedzeniu Komisji pani Teresa Lis wspomniała o tym, 
że w Parczewie połowa mieszkańców już zrezygnowała z kubłów.
Pani Teresa Lis – „W ‘Kasztanach’ w Parczewie jest tyle śmieci, że jak przyjdzie wiosna, to 
dwa tygodnie jest za mało do uporządkowania tego terenu. Park jest zaśmiecony szklanymi 
butelkami i plastikami.”        
Pan Przewodniczący Komisji – stwierdził,  że temat śmieci nie rozwiąże się sam, jest to 
bardzo poważny problem, który należy jak najszybciej rozwiązać.

Komisja  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  porozumienia  pomiędzy 
Gminą Sieroszewice a Gminą i Miastem Nowe Skalmierzyce w sprawie trybu finansowania 
prac  budowlanych  związanych  z  rozbudową  Międzygminnego  Składowiska  Odpadów 
Komunalnych w Psarach. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 10 członków Komisji, 
a 1 się wstrzymał. 

e) Punkt został zdjęty z porządku posiedzenia.

f) Pani Krystyna Kois – Jaźwiec –  przedstawiła pozytywną opinię z Komisji Kultury 
Oświaty… dotyczącą projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  na  terenie  gminy 
Sieroszewice na 2009 rok. 
Pan  Wójt –  „Do  tej  pory  funkcje  pełnomocnika  Wójta  do  spraw  profilaktyki  
i  rozwiązywania  problemów  alkoholowych  pełniła  pani  Torchalska,  ale  w  związku  
z  przejściem na  emeryturę  obowiązki  te  będzie  pełnić  pani  Marzena  Pilarska,  a  funkcje 
przewodniczącego  Komisji  będzie  pełnił  pan  Tomasz  Woźniak.  Zmiana  wynagrodzenia 
będzie dotyczyć tylko przewodniczącego Komisji, proponuje się podwyżkę z 1/15 do 2/15 
przeciętnego wynagrodzenia za poprzedni kwartał  ogłoszony przez prezesa GUS za każdy 
udział w posiedzeniu Komisji.”
Pani Teresa Lemiesz – zapytała, z ilu członków składa się Komisja Alkoholowa?
Pan Wójt – udzielił odpowiedzi, że z 6 członków i wymienił nazwiska członków należących 
do Komisji. Dodał, że pełnomocnik powołany przez Wójta współpracuje z Komisją, wiele 
decyzji musi być uzgadnianych i konsultowanych z Komisją, np. Komisja musi opiniować 
wnioski o wydanie zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych.
Pani Teresa Lemiesz – zapytała, czy pełnomocnik miał do tej pory stałe wynagrodzenie i czy 
tak będzie nadal?
Pan Wójt – wyjaśnił, że tak. Dodał, że do tej pory było tak praktykowane, że pełnomocnik 
był przewodniczącym Komisji, chociaż nie zaleca się łącznie tych funkcji, z uwagi na to,  
że pełnomocnik ma inne zadania.
Pan  Dariusz  Majewski –  zapytał,  jakie  konkretne  szkolenia  musi  mieć  kandydat  na 
przewodniczącego Komisji?
Pan Wójt –  udzielił  odpowiedzi,  że  są  to  specjalistyczne  szkolenia,  osoba ta  musi  mieć 
wiedzę  jak  postępować  z  osobami  uzależnionymi  i  jak  z  nimi  przeprowadzać  rozmowy. 
„Szkolenia są prowadzone z różnych dziedzin, wchodzi w grę szkolenie psychologiczne. Jest 
specjalna fundacja „ETOCH”, która zajmuje się organizowanie tych szkoleń.”
Pan Kazimierz Kowalski – wyraził opinię, że szkoda wydawać pieniędzy, bo te osoby, które 
piły i tak nadal będą pić.
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Pan  Wójt –  wyjaśnił,  że  są  to  trudne  próby  podejmowane  niejednokrotnie  wobec  osób 
uzależnionych. „Komisja zajmuje się np. kierowaniem tych osób na przymusowe leczenie, 
sporządza wniosek do sądu, żeby to wszystko ocenić, to trzeba mieć fachową wiedzę.” 
Pan Przewodniczący Komisji  –  „Biorąc pod uwagę budżet  gminy,  to w tamtej  kadencji 
przewodniczący otrzymywał 1/15 średniego wynagrodzenia, a teraz proponuje się 2/15.”
Pan  Wójt –  wyjaśnił,  że  w  tamtej  kadencji  było  tak,  że  p.  Torchalska  otrzymywała 
wynagrodzenie  jako  pełnomocnik  Wójta,  ponadto  otrzymywało  dietę  za  udział  
w posiedzeniach Komisji, które odbywają się po godzinach pracy. Poinformował, że zasady 
wynagradzania członków Komisji ustala Rada, natomiast wybór członków Komisji należy do 
kompetencji Wójta. 
Pan  Przewodniczący  Komisji –  zapytał,  czy  podwyżka  wynagrodzenia  dla 
Przewodniczącego Komisji ma aż tyle kosztować, czy są efekty pracy Komisji i jakie?
Pan Przewodniczący Rady – stwierdził,  że nie są to pieniądze podatników, ani nie będą 
pochodzić z budżetu gminy.
Pan Przewodniczący Komisji – sprostował, że pieniądze przeznaczane na wypłaty diet będą 
pochodziły z budżetu gminy i tym samym dobrze można byłoby je wydać na wybudowanie 
chociażby metra chodnika, czy na wakacje dla dzieci.
Pani Joanna Glapiak – wyjaśniła, że dzieci co roku wyjeżdżają na wakacje i wypoczynek 
ten finansowany jest właśnie z tych środków. 
Pan Tadeusz Wojtysiak – zapytał, o jaką kwotę podwyżki chodzi?
Pani Skarbnik – wyjaśniła, że Przewodniczący Komisji do tej pory otrzymywał 1/15, była to 
kwota 144 zł. i 40 gr. i o taką samą kwotę dostałby podwyżkę. 
Pan Wójt – zwrócił uwagę, że w miesiącu grudniu ubiegłego roku Rada Gminy uchwalała 
Gminny Program Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych i  wówczas  nie 
było żadnych uwag ani sprzeciwów ze strony Rady. 
Pan  Anatol  Piaskowski –  stwierdził,  że  występują  duże  dysproporcje  w  proponowanej 
kwocie  podwyżki  porównując  to  do  przewodniczących  Komisji  Rady,  którzy  otrzymują  
o 10% więcej od  członków Komisji. 
Pan Dariusz Majewski – wnioskował, aby wynagrodzenie dla Przewodniczącego GKPiRPA 
podwyższyć o 10%.

Komisja przyjęła wniosek pana Majewskiego, gdyż za jego przyjęciem głosowało 9 członków 
Komisji, a 2 się wstrzymało. 

g) Pan Wójt -  omówił  projekt uchwały wyrażenia  zgody na nieodpłatne przejęcie  na 
własność Gminy Sieroszewice lokali  położonych w miejscowości Psary.  Wyjaśnił,  że stan 
prawny nieruchomości lokalowej przeznaczonej na pomieszczenia przedszkola w Psarach nie 
był  uregulowany.  Gmina  płaciła  czynsz  do  Gruntpolu  w  Kaliszu,  Gruntpol  do  Agencji 
Nieruchomości  Rolnych,  a  Agencja  do  Wspólnoty.  „W  związku  z  tym,  że  zmieniły  się 
przepisy Agencja Nieruchomości Rolnych może wydzielić z zasobów majątek  z niezbędnymi 
gruntami  i  przekazać  nieodpłatnie  gminie  w  drodze  umowy.  Została  przeprowadzona 
rozmowa w Agencji w Poznaniu i jest możliwość przejęcia tego lokalu. Jesteśmy na etapie 
rozmów,  został  złożony  wniosek  i  musi  być  uchwała  Rady  Gminy  w  tej  sprawie.  Jest 
propozycja  przejęcia  jeszcze  innych  lokali  w  Psarach”.  Poinformował,  że  ubiega  się  
o dofinansowanie dla mieszkańców bloków po pegeerowskich w Psarach, którzy ubiegają się 
o podłączenie do kanalizacji. 
Pani  Krystyna  Kois  –  Jaźwiec  – poinformowała,  że  Komisja  Kultury  Oświaty… 
zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt powyższej uchwały.
Pan Tadeusz Wojtysiak – poinformował, że Komisja Rolnictwa zaopiniowała pozytywnie, 
jednogłośnie projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na nieodpłatne przejęcie na własność Gminy Sieroszewice lokali położonych w miejscowości 
Psary.

h) Pan Anatol Piaskowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - poinformował,  
że Komisja Rewizyjna zebrała się na posiedzeniu w dniu 15 stycznia, w celu opracowania 
planu pracy na 2009 rok. Odniósł  się do punktu 8 ujętego w planie  pracy,  który dotyczy 
kontroli  sal  wiejskich  pod  kątem  opłat  za  energię  elektryczną.  Wyjaśnił,  że  Komisja 
Rewizyjna  przeprowadzała  już  wcześniej  kontrolę  w  tym  zakresie  i  wydała  zalecenia 
pokontrolne, które do tej pory nie zostały załatwione. 
Pan  Tadeusz  Wojtysiak –  przypomniał,  że  temat  dotyczący  odpłatności  za  energię 
elektryczną  omawiany  był  na  posiedzeniach  wszystkich  Komisji  i  podjęto  ustalenia,  
że wszystkie wsie na terenie gminy powinny płacić same za energię elektryczną na salach 
wiejskich.
Pan Przewodniczący  Komisji –  dodał,  że  wszystkie  prowadzone działania  powinny być 
przejrzyste, aby nie budziły wątpliwości i podejrzeń. 
Pan Wójt – wyraził opinię, że nie można podejrzewać, że wsie, które nie płacą za energię źle 
wykorzystują te środki. Najczęściej te pieniądze są przeznaczane na utrzymanie i remonty sal 
wiejskich. 
Pan Ireneusz Rojek – zwrócił uwagę, że bardzo wysoka jest opłata stała. „Opłatę stałą płaci 
gmina, a za energię wieś.”

Komisja zaopiniowała pozytywnie,  jednogłośnie  projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2009 rok. 

Ad.  6)  Pan  Wójt  – „Odnośnie  utworzenia  przedszkola  w  Strzyżewie  mogę  przekazać 
mieszkańcom wsi stanowisko organu stanowiącego, który podjął decyzję, aby w budynku po 
byłej szkole zorganizować przedszkole.” 
Pani  Krystyna Kois  –  Jaźwiec –  stwierdziła,  że  nic  nie  stoi  na przeszkodzie,  aby wieś 
realizowała z własnych środków zadania dotyczące utworzenia „Muzeum”, a za te pieniądze 
gmina może zrobić użyteczną rzecz dla oświaty.
Pan Wójt – poinformował,  że na dzień dzisiejszy nie ma opracowanego kosztorysu i nie 
wiadomo skąd się wzięła kwota 800 tys. – koszt modernizacji budynku?
Pani Teresa Lis – zapytała, co z modernizacją światła w Parczewie?
Pan Wójt – odpowiedział, że będzie wykonana. 
Pan  Przewodniczący  Komisji –  wnioskował,  aby  realizować  dalej  wycinkę  drzew  
w  Sieroszewicach  przy  ulicy  Ostrowskiej.  „Na  Komisji  Rolnictwa  poruszałem  sprawę 
dotyczącą  wykonania  parkingu  przy  budynku  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej.” 
Zwrócił  się  z  prośbą  do  pana  Wójta  o  wystąpienie  z  wnioskiem  w  tej  sprawie  do 
Powiatowego Zarządu Dróg w Ostrowie Wlkp.
Pan Tadeusz Wojtysiak – poruszył sprawę o oznakowanie drogi w Sławinie do jego posesji, 
z uwagi na to, że kilka razy przyjeżdżały tiry na jego podwórze. 
Pani Teresa Lemiesz – przypomniała o oznakowaniu drogi przy kościele w Ołoboku.
Pan Arkadiusz Wojtczak – poinformował, że w przypadku dróg gminnych nie może być 
ustawiony znak dotyczący zakazu ruchu.

Ad. 7)  O godzinie 13:50 Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia posiedzenia Komisji 
Budżetu, Finansów i Zaopatrzenia.
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             Protokołowała :                                                                           Przewodniczący
                                                                                                          Komisji Budżetu, Finansów 
                                                                                                                    i Zaopatrzenia 
             Joanna Glapiak                                 
             insp. d/s. obsługi Biura Rady
             i spraw organizacyjnych
                                                                                                                        Paweł Siwak 
 

Członkowie Komisji:
1. Berkowski Tomasz ……………
2. Jędroszka Henryk ………………
3. Kois- Jaźwiec Krystyna …………
4. Kowalski Kazimierz ……………
5. Lemiesz Teresa ………………… 
6. Lis Teresa ………………………
7. Majewski Dariusz ……………
8. Anatol Piaskowski ……………
9. Przybylak Henryk ……………
10. Rojek Ireneusz ………………
11. Wojtysiak Tadeusz……………
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